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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
De voormalige cacaofabriek aan de Engelseweg/KanaaldijkZO is wat Helder Helmond betreft dé ideale 
locatie voor het geplande industrieel themapark. Met name omdat het in een van de oksels ligt van de 
industriële kruising van spoor en kanaal! Eveneens vlabij het centraal station gelegen. Ook de historische 
kraanbaan zou er wellicht bij betrokken kunnen worden. Een welhaast betere locatie is niet denkbaar én niet 
zo voorhanden! 
Wél stellen wij voor deze culturele hotspot te verbreden met o.a. de nieuwe plek voor het Filmhuis, mét 
minimaal twee en wellicht zelfs drie zalen; die tevens te gebruiken zijn voor het museum. De vele vrijwilligers 
van het Filmhuis zouden dan kunnen bijdragen aan de bemensing van een gezamenlijk museum/Filmhuis-
café/restaurant. 
Theoretisch zou het óók nog eens aanvullend de nieuwe plek voor een vernieuwd Plato kunnen zijn i.s.m. 
het Filmhuis; maar nadrukkelijk niet als dé trekker van deze locatie. Vandaar onze werknaam ‘industrieel 
themapark-plus’. Op deze wijze zou ook de jeugd/jongeren nadrukkelijk betrokken worden bij ons verleden, 
onze historische identiteit. 
Als Helder Helmond willen wij op deze manier de politieke discussie starten wat wij nu willen met de 
voormalige Cacaofabriek. Want weliswaar ligt er thans een idee om hier louter het nieuwe Plato te 
realiseren! Maar de vraag is of dit wel de ideale locatie daarvoor is. V.w.b. bereikbaarheid van en naar het 
centrum zullen jongeren zich namelijk via de snelste en kortste verbinding bedienen. En dat is de – 
gevaarlijke! – spoorwegovergang bij de Kanaaldijk en dan langs het kanaal waar geen voetpad ligt! 
Misschien een goede reden om toch ook eventueel naar een alternatieve, mogelijke betere, locatie hiervoor 
te zoeken? 
Bijkomend voordeel van onze ‘industrieel themapark-plus’ optie is in ieder geval dat we zonder tussentijdse 
opslag, onze historische en monumentale orgels meteen kunnen herhuisvesten. 
Kortom daarmee zou de Cacaofabriek met én een museum én het Filmhuis én een jongerencentrum, DE 
culturele hotspot van Helmond kunnen worden. 
 
Vertrouwende dat u ons voorstel serieus zult overwegen, verblijven wij. 
Hoogachtend en met heldere groeten, 
Namens leden, bestuur en fractie, 
 
Michael Rieter, fractievoorzitter Helder Helmond. 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 
Beantwoordt in raadsvergadering van 1 december 2009, zie hiervoor de raadsnotulen van 1 
december 2009. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond, 
De burgemeester,                    de secretaris, 
Drs. A.A.M. Jacobs.                 Mr. A.C.J.M. de Kroon. 
 


